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Fobia ry:n hallituksen kokous 06/2024

Paikka: KH272 Montessori, Educarium
Aika: pe 15.3. klo 10:00
Paikallaolijat: Anna (poistui klo 11:55), Maria (puheenjohtaja), Isla, Vilja, Meri, Aino
(poistui klo 11:42), Joona, Suvi R. (poistui klo 11:55), Emma (poistui klo 11:55), Tuuli
(sihteeri), Julia (poistui klo 11:06)

Esityslista

1. Kokouksen avaaminen
Maria avaa kokouksen ajassa 10:05.

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Esityslistan hyväksyminen
Siirretään kohta 13. Työelämä ja koulutus käsiteltäväksi kohdan 9.
Yritysyhteistyö jälkeen.
Hyväksytään esityslista.

4. Pöytäkirjojen hyväksyminen
Hyväksytään pöytäkirja 05/2024.

5. Posti
Uusi Psykologi-lehti ja mainoskynä tullut.

6. Ilmoitusasiat ja muistelot
5.3. Hallituksen kämppäapprot
6.3. Viininmaistelu x maalausilta
7.3. Palaveri Fobian somesta
8.3. Urheilupsykologi/ Cope Oy ekskursio
11.3. Fight Club 3 eli kamppailu-lajikokeilu
11.3. TYYn ympäristöneuvosto
12.3. Hyvisviikon aamupala
12.3. Jenna L. tapasi Jutta T:tä alumniasioista
13.3. Jooga-lajikokeilu
14.3. Hyvisviikon vohvelitarjoilu
14.3. Maria tapasi Tuomo H:ta tuutorivalinnoista

7. Toiminnantarkastuspöytäkirja
Käydään hieman läpi, mitä toimintatapoja tullaan muuttamaan.
Jäsenrekisteri muuttuu, kun muutetaan jäsenmaksusysteemiä.
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Tehdään nettihyväksymiset mahdollisesti jatkossa Drivessa, jolloin
toiminta olisi läpinäkyvämpää.

8. Talous
Ainejärjestön toimintakulut: -15€
Vaihtareita voisi avustaa viitenumeron käyttämisessä.

8.1. Hyväksytään kuitteja
Ei hyväksyttäviä kuitteja.

8.2. Hyväksytään maksettavaksi
- 208,58€ Kevätsitsien haalarimerkit, HEF Group Oy
- 550,00€ Phil- ja Freud-haalarimerkit, HEF Group Oy
- 27,30€ Toiminnantarkastuseväät, Titta J.
- 7,60€ Sämpyläaineksia, Vilma L.
- 243,76€ Hyväntekeväisyyskeräyksen tuottojen lahjoitus,
Humanitaarista apua Ukrainaan/Boyarka, keräysnumero
RA/2024/264, Markus M.

8.3. Budjetointi
Ei budjetoitavaa.

9. Yritysyhteistyö
Ronja K. laskuttaa Dorikselta 400€ ja Psykologiliitolta 600€ tänään 15.3., ja
laittaa sopimukset allekirjoitettavaksi, kunhan saa puheenjohtajan
allekirjoittamat versiot.
Punos lähtökohtaisesti kiinnostunut jatkamaan yhteistyötä, ja tiedustellut
Fobian suhtautumista rekrytointiviesteihin. Punos palaa asiaan kahden viikon
sisällä.
Familar kiinnostunut jatkamaan yhteistyötä ainakin haalarien osalta, mutta
pyysi myös listausta muista mahdollisista yhteistyömuodoista, jonka Ronja K.
lähetti tällä viikolla. Järjestetään Familarin kanssa mahdollisesti
ekskursio-yhteistyö.
Ilmoitetaan alumnisähköpostilistalle mahdollisista rekrytointiviesteistä.
Jatketaan keskustelua aiheesta myöhemmin.

Siirrytään kohtaan 13. Työelämä ja koulutus.

10. Virkistystoiminta
Ei vielä päätetty, pidetäänkö harkkasitsit yksin vai yhdessä jonkun muun
ainejärjestön kanssa. Varataan varmuuden vuoksi Q-talo 27.8. harkkasitsejä
varten.
Jaetaan kevätsitsien nakit. Maria toimii turvahenkilönä.

Kevätsitseille on tulossa seitsemän tarjoilijaa. Pyydetään heidät
paikalle klo 17. Sitseille on ilmoittautunut 91 osallistujaa.
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Saaristobaari-jatkoja mainostetaan myös muille kuin Fobialle.
Vilja laittaa myös Indexin tiedotusvastaavalle mainoksen.

Julia poistui klo 11:06.

11. Hyvinvointi
Hyvinvointitapahtumien kulut: 200€. Joona päivittää tämän vielä.
Hyvinvointiviikko järjestettiin onnistuneesti. Vohvelitarjoilusta ei muistettu
ottaa kuvia. Aamupalan kulut ylittivät budjetin, joka oli 30€, rahaa kului
lähemmäs 50€.
Yhteistapahtuma Putexin kanssa 16.4. Klo 17-19 Edun hiekkakentällä.
Ideana toistaiseksi rento hassuttelu, kuten pihapelit ja -leikit. Putex hoitaa
tapahtuman mainoksen visuaalisen puolen.

12. Kulttuuri
Kulttuuritoiminnan kulut: 207,76€
Viininmaistelu x maalausillasta tuli paljon kehuja. Tapahtuma oli onnistunut, ja
osallistujia oli 19, joista yksi oli vaihtari. Osallistujilla oli eriäviä mielipiteitä
siitä, oliko maalauksen ja viininmaistelun yhdistelmä hyvä.
Open Stage -tapahtuma työn alla. Bar Kuka ei halua pyytää
sisäänpääsymaksua. Päätetään ottaa 3€ osallistujamaksu ja tehdä
perinteinen ilmoittautumislomake. Ainon bändille ei makseta esiintymisestä,
eli tuotot menee Fobian varainkeruuseen. Pistetään ilmoittautuminen yleisölle
ja esiintyjille samaan aikaan. Pidetään ilmoittautumislomake osallistujille auki
tapahtumaan asti.
Maria selvittää speksi-ekskursion toteutuksen, koska Aino itse ei pääse
paikalle.

Siirrytään kohtaan 14. Koulutuspolitiikka ja edunvalvonta.

13. Työelämä ja koulutus
Koulutustoiminnan kulut: 500€
Urheilupsykologian ekskursio oli onnistunut, paikalla oli kuuntelemassa
parhaimmillaan 44 ihmistä.
Julia ja Ronja K. ovat keskustelleet mahdollisesta yhteistyöstä Familarin
kanssa. Familarin toiminta painottuu lastensuojeluun. Keväällä 2022 on ollut
lastensuojelu-teemainen koulutus, joten ehkä yhteistyö voisi tällä kertaa olla
jostain toisesta näkökulmasta. Familarin kanssa ekskursio mahdollisesti ensi
syksylle, odotetaan heidän vastaustaan.
Harkitaan kevään koulutuksen aihetta. Seksuaalirikos-aihe mahdollinen,
myös kipupsykologia-aiheista koulutusta harkitaan. Turussa on ainakin
Mehiläisellä yksi kipupsykologi, Salla S., joka on erikoistunut mm.
pitkäaikaisen kivun hoitoon. Häneen voisi mahdollisesti ottaa yhteyttä.
Harkinnassa koulutus, jonka aiheena olisi antirasismi. Esimerkiksi
Rauhankasvatusinstituutilta voisi tiedustella tarjousta koulutuksesta.
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Jäädään miettimään aihetta.

Siirrytään kohtaan 10. Virkistystoiminta.

14. Koulutuspolitiikka ja edunvalvonta
Harkkahöpinöiden järjestely käynnissä, ja kopotoimikunnasta saadaan apua
tapahtuman järjestämiseen. Instagram-takeoverit ovat olleet käynnissä tämän
viikon ajan maanantaista torstaihin.
Viime viikolla saatiin tieto kandin arviointiin tulevasta mahdollisesta
muutoksesta. Tästä laitettu kyselyä Flinga-alustalla Puskaradioon ja
opiskelijoiden ajatuksia mahdollisesta muutoksesta on välitetty Paula S:lle.
Opiskelijoista suurempi osa kannatti uutta arvosteluasteikkoa. Paula S.
vastaa kyselyssä tulleisiin kysymyksiin, ja kopot välittää vastaukset
jäsenistölle.
Kopot tapasivat Jukka L:n kanssa 14.3., jolloin keskusteltiin 5.3. pidetyn
oppiainekokouksen sisällöstä, johon ei oltu saatu kutsua. Jatkossa kopot
saavat kutsun oppiainekokouksiin. Keskusteltu esimerkiksi opintojen
monikulttuurisuudesta, lähiopetuksen kartasta ja gradun Moodle-kurssista.
Uuteen OPS:iin tullaan luomaan luultavasti pakollinen kombinaatiokurssi
aiemmista Sukupuolen ja seksuaalisuuden monipuolisuus - sekä Kulttuuri ja
mielenterveys -kursseista. Kurssin laajuudesta ei ole vielä tietoa.
On epäselvää, milloin lähiopetuksen kartta tulee virallisesti käyttöön.
Gradun Moodle-kurssin käytännön toteutuksen parantamisesta on laitettu
kysely Flinga-alustalla Puskaradioon.
Uuden OPS:n kliinisten opintojen muutoksesta ja 7.5. järjestettävästä
infotilaisuudesta on tullut opiskelijoille sähköpostia.
SPOL on perustanut kaikille psykologian kopoille Telegram-ryhmän.

Aino poistui klo 11:42.

15. Ulkosuhteet ja kansainvälisyys

15.1. Index
25.3. Kevätkokous
6.4. Alumnipäivät: baaribileet Doriksessa
16.4. Kirppistapahtuma Opexin kanssa
17.4. MuSuSu + baaribileet Lexin kanssa
18.4. Lähiökierros +Dildobingo Fredrik
22.4. Brunchen kommer
23.4. Päiväsitsit Q-talo
24.4. Vappupäivystys
25.4. Vappunaamantai TYYn sauna + Trivial Perseet
29.4. SYY/Index Pussikalja-approt
30.4. Vapputanssit w/Opex, boolitus ja vappukulkue
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15.2. SPOL
Uusi taloudenhoitaja nimetään huomenna yhdistyksen
ylimääräisessä kokouksessa. KosmoSPOLiittia edeltävä ohjelma
alkaa selkeytyä ja siitä pitäisi tulla piakkoin lisäinfoa.

15.3. Tupsy
Ensi viikolla kevätkokous keskiviikkona 20.3. Tiirikkalassa klo 18.
Ilmaista kokoustarjoilua luvassa, tervetuloa!

15.4. Muuta
Meri, Henna, Alma J. ja Lilja H. käyvät täydentämässä
hallitusesittelyihin puuttuvat vastaukset. Marian Fedariin tuleva
pj-teksti on tekeillä.

Vaihtarit ovat olleet aktiivisia ja heitä on löytynyt paljon lisää viime
aikoina. Vaihtariryhmässä heitä on tällä hetkellä yhdeksän, ei ole
varmuutta onko vielä muita näiden lisäksi. Osa heistä ilmeisesti
Impulsin vaihtareita. Emma ottaa mahdollisesti yhteyttä Impulsin
hallitukseen, jotta Impulsin vaihtarit löytäisivät heidän luokseen.
Vaihtareita on osallistunut ainakin viini-iltaan, vohvelitarjoiluun ja
joogaan, sekä kevätsitseille on ilmoittautunut kolme.
Fobia-paidoista ja haalarimerkeistä on taas tullut vaihtareilta kyselyä.

16. Tiedotus ja viestintä
Somekokouksessa päätettiin, että Instagramissa voi olla postauksia päivittäin,
mutta päällekkäisyyksiä vältetään. Myös Fedaria voisi nostaa somessa esiin.
Tenttiarkistoon on lähetetty päivitettävää ilmeisesti useamman ihmisen
toimesta, Henna päivittää ne.

Jaetaan jäsenistölle sähköposti Psykologiksi YTHS:lle -seminaarista 25.4.

Ainakin Vilja ja mahdollisesti Emma vapaaehtoisia tekemään my day -videon
Tiktokkiin. Vilja jakaa myös Puskaradiossa kyselyn vapaaehtoisista.

17. Tila- ja ympäristöasiat
Ympäristöneuvostossa puhuttiin keväällä tulevasta uudesta TYY:n
ympäristöohjelmasta, jonka seurauksena tulee myös ilmeisesti päivitetty
ympäristöopas järjestöille. Halukkaat voivat osallistua
ympäristöohjelma-workshoppiin 4.4.
Iso Huoneen kevätsiivous mahdollisesti toukokuussa.

Emma, Suvi R. ja Anna poistuivat klo 11:55. Kokous ei ole enää päätösvaltainen.

18. Toimikunnat
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Toimikuntalainen avusti viininmaistelu x maalaus -illan
järjestämisessä paikan päällä ja sekä hyvisviikolla.

19. Hallituksen sisäiset asiat
Alumnilistaan liittyvä ongelma on ratkaistu helpdeskin avulla ja Henna on
tiedustellut sähköpostitse, haluaisiko joku alumni luopua Fobia-paidastaan.

Alumnivastaava tavannut Jutta T:tä alumniasioista. 6.4. olevaan tiedekunnan
alumnipäivään ei ole tulossa psykologian oppiaineen omaa hetkeä, koska
sinne ei olla saatu hankittua ketään puhujaa tai muuta ohjelmaa. Jutta T. on
halukas osallistumaan ensi vuoden alumnisitsien ja jonkinlaisen
alumnitapahtuman suunnitteluun, tapaaminen näistä sovittu syyskuulle.
Mietitty myös psykologian laitoksen oman mentorointiohjelman organisointia,
mutta Jutta T. ei pidä tarpeellisena kuultuaan, että yliopiston
mentorointiohjelmaan voivat hakea myös psykologian opiskelijat.

Siirretään paita-asian käsittely 21.3. kokoukseen.

Tulossa kysely hallituksen kevään loppupuolen yhteisestä
virkistystapahtumasta ja hallitusmökistä. Myös kohtaamiskeskustelut luvassa
kaikille hallituslaisille.

20. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

21. Seuraava kokous
21.3. klo 12, Pub228

22. Kokouksen päättäminen
Päätetään kokous ajassa 12:05.


